
PROJEKT
Protokół Nr 4/2020

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej
w dniu 10 lutego 2020 roku

Miejsce posiedzenia: Urząd Miejski w Sokółce 
Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 16.00, zakończono o 18.00.
Przewodniczył: Piotr Borowski –Przewodniczący Komisji
Protokołowała: Joanna Korzeniewska – Inspektor 

Obecni:
Członkowie Komisji – wg załączonej listy obecności
Osoby spoza Komisji – zgodnie z listą obecności

Porządek posiedzenia:
1.  Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
3. Przedstawienie  informacji  przez  Społeczną  Komisję  Mieszkaniową oraz  Dyrektora

Zakładu  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej  w  Sokółce  odnośnie  zasad
przyznawania mieszkań komunalnych i socjalnych.

4. Przedstawienie informacji w sprawie wywozu świeci z terenu gminy Sokółka oraz w
sprawie kupna MPO Sokółka.

5. Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok.
6. Plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.
7. Wolne wnioski.

Ad. 1
Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku.
Komisja jednogłośnie przyjęła porządek posiedzenia.

Ad.2
Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.
Komisja jednogłośnie przyjęła protokół.

Ad.3
Przedstawienie informacji przez Społeczną Komisję Mieszkaniową oraz Dyrektora Zakładu
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Sokółce odnośnie zasad przyznawania mieszkań
komunalnych i socjalnych.
Przewodniczący Komisji P.Borowski poprosił Dyrektora o przedstawienie informacji na temat
regulaminu  przyznawania  mieszkań  oraz  kto  jest  członkiem  Społecznej  Komisji
Mieszkaniowej.
Dyrektor ZGKiM M.Gurzyński poinformował iż Zarządzeniem Burmistrza Sokółki z dnia 31
lipca 2007 r. została powołana Społeczna Komisja Mieszkaniowa. W marcu 2013 r. nastąpiła
zmiana składu. Natomiast zasady przyznawania mieszkań reguluje Uchwała Rady Miejskiej
w Sokółce.
Przewodniczący  Komisji  P.Borowski  poinformował,  że  zgłosiła  się  małżeństwo  które  nie
otrzymało przydziału na mieszkanie pomimo spełnienia wszystkich  kryteriów.  W obecnej
chwili na 24 m2 mieszkają 4 osoby  w tym dziecko i osoba bardzo chora. Dochód na osobą
również nie przekracza  tego określonego w uchwale. W styczniu 2020 r. otrzymali oni pismo



z ZGKiM że  jedna z  tych osób nie  mieszka pod tym adresem. Kto  sprawdza ilość  osób
mieszkających mimo że i tak spełniają kryteria przydziału mieszkania.
Dyrektor ZGKiM zwrócił uwagę, że nie jest przygotowany do omówienia tego konkretnego
przypadku bo nikt o tym nie poinformował. Dyrektor dodał, że komisja społeczna spotyka się
raz w roku chyba że jest potrzeba to wtedy częściej. 
Członek  Społecznej  Komisji  Mieszkaniowej  zwróciła  uwagę,  że  bardzo  dużo  rozpatruje
wniosków i ludzie bardzo często oszukują i wpisują większa liczbę osób. Komisja wnikliwie
rozpatruje każdy przypadek.
Radny T.Tolko zwrócił uwagę, że ci Państwo mogą po raz kolejny złożyć wniosek i komisja
na pewno się jeszcze raz pochyli.  Natomiast należy przeanalizować jeszcze raz regulamin
przyznawania  mieszkań  zwłaszcza  kryteria  dochodowe.  Jest  to  we  właściwości  rady  i
należało by to skierować do Komisji Infrastruktury.
Przewodniczący Komisji P.Borowski zapyta ile lokali mieszkalnych jest nieobsadzonych.
Dyrektor ZGKiM wyjaśnił, że w tej chwili dwadzieścia kilka lokali jest pustych a wniosków
jest 44.
Pełnomocnik  Burmistrza  A.Stefanowicz  podziękował  członkom  Społecznej  Komisji
Mieszkaniowej za tyle lat pracy społecznej.
Przewodniczący  Komisji  P.Borowski  zaproponował  aby  przygotować  uchwałę  na  temat
wynagrodzenia dla społecznej komisji mieszkaniowej.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska dodała, że nigdy nie patrzyła kto dostał mieszkanie. Pani
Burmistrz dodała, że cieszy się że komisja zdejmuje z niej ciężar i ewentualne pomawiania
donośnie przyznawania mieszkań.

Ad.4
Przedstawienie informacji w sprawie wywozu świeci z terenu gminy Sokółka oraz w sprawie
kupna MPO Sokółka.
Informacje  w  sprawie  wywozu  odpadów  przedstawił  Pełnomocnik  Burmistrza  Antoni
Stefanowicz oraz Pani Burmistrz Ewa Kulikowska.
Radny T.Tolko zapytał odnośnie umowy której gmina kiedyś nie podpisała.
Pełnomocnik Burmistrza A.Stefanowicz wyjaśnił, że na etapie budowania spalarni brakowało
wsadu  i  niektóre  gminy  podpisały  porozumienie.  Do  września  obowiązywała  tzw.
regionalizacja a teraz nie ma. 
Pani  Burmistrz  Ewa  Kulikowska  dodała,  że  w  tej  chwili  najważniejsze  aby  spółka  z
Białegostoku otrzymała zgodę na zwiększenie pól składowych.
Przewodniczący Komisji P.Borowski zapytał jak wygląda w tej chwili sprawa wykupu MPO
Sokółka jeśli nie odbierają odpadów to są bankrutem.
Pełnomocnik Burmistrza  A.Stefanowicz wyjaśnił,  że  jest  jeszcze  sprzęt  i  nieruchomości  i
należy wykonać wycenę.
Radny T.Tolko zwrócił uwagę, że należało by się również zastanowić nad czymś swoim na
terenie Karcz.
Pani Burmistrz Ewa Kulikowska wyjaśniła, że najpierw należy odzyskać teren.

A.5
Sprawozdanie z pracy Komisji Rewizyjnej za 2019 rok.
Komisja jednogłośnie przyjęła sprawozdania Komisji Rewizyjnej z pracy w 2019 r.

Ad.6
Plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.
Komisja jednogłośnie przyjęła plan kontroli Komisji Rewizyjne na 2020 rok.



Ad.7
Wolne wnioski.

Na tym posiedzenie Komisji zakończono.

Protokołowała Przewodniczący Komisji
Joanna Korzeniewska      Piotr Borowski


